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一个毛度洁峥的窒间．一个美一无蠢的世界．苏峥为您创造，
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Mach inery

In Yang Tao’S vision，we don’t have to control every move of construction

machinery(or robots in his mind)in the future，but only needs．Take excavators

as an example．An excavator is to move earth and gravel from site A to site B．Men

only need to set a goal for this move，and leave specific tasks to intelligence．

“For example，intelligence controls when，in what working conditions，and how

to adapt and meet operational efficiency and energy consumption requirements．’’

Once the digital platform is established，the machine can be commanded to

operate according to needs．’’

Of course，this is just an idea，and it is far from achieving this higher level．

However，digitalization is the beginning of everything．
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中望3D，为制造升级提速

真正国产自主产权，解决企业3D软件正版化问题

／’

中望3D是中望软件具有自主知识产权的三维CAD软件

内核，领先混合建模技术，集“曲面造型、实体建模、

体，覆盖产品设计开发全流程，适用用于机械、模具、

基于世界主流CAD几何内核引擎技术之一一Overdrive几何
模具设计、装配、钣金、工程图、2—5轴加工”等功能模块于一

汽配等设计和制造领域。
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